
Zápisnica 
zo 7. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Krásna Lúka 

konaného dňa 11.12.2015 
___________________________________________________________________________ 
 
Prítomní:   Štefan Bujňák, starosta obce 

Poslanci :  Ing. Jana Kandráčová 

  Ing. Dušan Matija 

Vladimír Bača 

Ing. Marta Matiová 

Peter Kandráč 

Ďalší prítomní:   

Mgr. Helena Kormošová, riaditeľka ZŠsMŠ 

 

PROGRAM : 

1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Voľba zapisovateľa a  overovateľov zápisnice. 

3. Schválenie navrhovaného programu. 

4. Kontrola uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia.  

5. Rozpočet na rok 2016. 

6. VZN o určení miesta a čase zápisu detí na plnenie povinnej školskej dochádzky. 

7. VZN o určení výšky finančných prostriedkov na financovanie originálnych 

kompetencií na úseku školstva. 

8. VZN o dani z nehnuteľnosti na rok 2016. 

9. VZN o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady. 

10. Návrh plánu kontrolnej činnosti na 1. polrok 2016. 

11. Rozpočtové opatrenia č. 7,8,9. 

12. Informácie ohľadom projektov na rok 2016. 

13. Diskusia. 

8.  Návrh na uznesenie. 

9.  Záver. 

 

 

 

K bodu 1. Otvorenie zasadnutia 



Rokovanie OZ otvoril Štefan Bujňák, starosta obce. Privítal všetkých prítomných. 

Starosta konštatoval, že počet prítomných poslancov je 5 a OZ bude uznášania schopné. 

 

K bodu 2. Voľba zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

Overovatelia zápisnice: Ing. Jana Kandráčová  a Vladimír Bača 

Zapisovateľka: Mgr. Mária Bujňáková 

 

Návrh na uznesenie č. 65: 

OZ schvaľuje: 

Overovateľov zápisnice: Ing. Janu Kandráčovú a Vladimíra Baču 

Zapisovateľa: Mgr .Máriu Bujňákovú 

Hlasovanie: za: 5 poslanci - Ing. Jana Kandráčová, Ing. Dušan Matija,  Vladimír Bača, Ing. 

Marta Matiová, Peter Kandráč 

proti : 0 poslancov 

 

 

K bodu 3. Schválenie navrhovaného programu 

Starosta obce doplnil program o tri body : 

- Príkaz na vykonanie inventarizácie 

- Schválenie odmien poslancom. 

- Schválenie splnomocnenia pre obec Torysu vo veci verejného 

obstarávania k predmetu zákazky: ,,Služby v oblasti nakladania 

s komunálnymi odpadmi.“ 

 

Poslanci OZ odsúhlasili doplnenie programu o dané body. 

Program bol schválený v tomto znení: 



1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Voľba zapisovateľa a  overovateľov zápisnice. 

3. Schválenie navrhovaného programu. 

4. Kontrola uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia.  

5. Rozpočet na rok 2016. 

6. VZN o určení miesta a čase zápisu detí na plnenie povinnej školskej dochádzky. 

7. VZN o určení výšky finančných prostriedkov na financovanie originálnych 

kompetencií na úseku školstva. 

8. VZN o dani z nehnuteľnosti na rok 2016. 

9. VZN o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady. 

10. Návrh plánu kontrolnej činnosti na 1. polrok 2016. 

11. Rozpočtové opatrenia č. 7,8,9. 

12. Informácie ohľadom projektov na rok 2016. 

13. Príkaz na vykonanie inventarizácie. 

14. Schválenie odmien poslancom. 

15. Schválenie splnomocnenia pre obec Torysu vo veci verejného obstarávania 

k predmetu zákazky: ,,Služby v oblasti nakladania s komunálnymi odpadmi.“ 

16. Diskusia. 

17. Návrh na uznesenie 

18. Záver. 

 

 

Hlasovanie:  za  program : 5 poslanci - Ing. Jana Kandráčová,Ing. Dušan Matija,  Vladimír 
Bača,Ing. Marta Matiová, Peter Kandráč 

 
proti : 0 

 

 

K bodu 4. Kontrola uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia. 

Starosta obce predniesol uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia. Mgr. Helena Kormošová, 

riaditeľka ZŠsMŠ nadviazala na uznesenie č. 64 o vypracovaní projektov, kde informovala 

poslancov OZ o zapojení sa do projektu ,,OÁZA“. V areáli školského dvora vy chcela 

vybudovať ,,minifarmu“. Poslanci daný projekt vzali na vedomie. 

 

Návrh na uznesenie č. 66: 



Poslanci OZ berú na vedomie kontrolu uznesení z predchádzajúceho zasadnutia. 

 

Hlasovanie: za:  5 poslanci - Ing. Jana Kandráčová, Ing. Dušan Matija, Vladimír Bača,  

Ing. Marta Matiová, Peter Kandráč 

proti : 0 poslancov 

 

Návrh na uznesenie č. 67: 

Poslanci OZ berú na vedomie projekt ,,OÁZA“ v areáli školského dvora. 

 

Hlasovanie: za:  5 poslanci - Ing. Jana Kandráčová, Ing. Dušan Matija, Vladimír Bača,  

Ing. Marta Matiová, Peter Kandráč 

proti : 0 poslancov 

 

 
K bodu 5. Rozpočet na rok 2016. 
 

Starosta obce predniesol návrh rozpočtu na rok 2016, kde rozpočet bol navrhovaný ako 

vyrovnaný vo výške 294 973,22 € tak v príjmovej, ako aj vo výdajovej časti.  

Poslankyňa Ing. Marta Matiová chcela vysvetlenie k jednotlivým položkám, navrhla do 

budúcna rozpočet zverejňovať iba na celé oddiely, keďže podrobný rozpočet je pre ňu 

nezrozumiteľný. 

 

Návrh na uznesenie č. 68: 

Poslanci OZ schvaľujú návrh rozpočtu na rok 2016, ako aj výhľad na roky 2017,2018. 

 

Hlasovanie:  za: 4 poslanci - Ing. Jana Kandráčová, Ing.Dušan Matija,Vladimír Bača, Peter 

Kandráč 

proti : 0 poslancov 

zdržal sa hlasovania:  Ing. Marta Matiová 

 

K bodu 6. VZN o určení miesta a čase zápisu detí na plnenie povinnej školskej 

dochádzky. 

Starosta obce predniesol návrh VZN o určení miesta a čase zápisu detí na plnenie povinnej 

školskej dochádzky. Poslanci nemali námietky voči danému VZN. 



 

Návrh na uznesenie č. 69: 

Poslanci OZ schvaľujú VZN o určení miesta a čase zápisu detí na plnenie povinnej školskej 

dochádzky. 

 

Hlasovanie:   za: 5 poslanci - Ing. Jana Kandráčová, Ing. Dušan Matija, Vladimír 

Bača, Ing. Marta Matiová, Peter Kandráč 

proti : 0 poslancov 

 

 

K bodu 7. VZN o určení výšky finančných prostriedkov na financovanie originálnych 

kompetencií na úseku školstva. 

 

Starosta obce predniesol návrh VZN. Mgr. Helena Kormošová, riaditeľka ZŠsMŠ sa vyjadrila 

k danému návrhu VZN, kde konštatovala, že na úseku MŠ a ŠKD bude mať trošku problém 

s financiami, ale keďže plánuje aj do budúcna prijímať zamestnancov cez projekty UPSVaR, 

tak by im dané financie postačovali. V prípade finančnej tiesne budú žiadať o navýšenie 

rozpočtu. 

 

Návrh na uznesenie č. 70: 

Poslanci OZ schvaľujú VZN o určení výšky finančných prostriedkov na financovanie 

originálnych kompetencií na úseku školstva. 

 

Hlasovanie: :   za: 5 poslanci Ing. Jana Kandráčová, Ing. Dušan Matija, Vladimír 

Bača, Ing. Marta Matiová. Peter Kandráč 

proti : 0 poslancov 
 
 
 

K bodu 8. VZN o dani z nehnuteľnosti. 

Starosta obce predniesol návrh daného VZN. Poslanci nemali námietky voči danému návrhu. 

 

Návrh na uznesenie č.71: 

Poslanci OZ schvaľujú VZN o dani z nehnuteľnosti. 



Hlasovanie:  za: 5 poslanci Ing. Jana Kandráčová, Ing. Dušan Matija, Vladimír Bača,  Ing. 

Marta Matiová. Peter Kandráč 

proti : 0 poslancov 

 

 

K bodu 9. VZN o miestom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady. 

Starosta obce predniesol VZN o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady. Poslanec Peter Kandráč, ako aj poslankyňa Ing. Marta Matiová  dali na zváženie 

zvýšenie poplatku za komunálny odpad na sumu 12,- € na osobu a rok, kedže náklady na 

vývoz značne prevyšovali príjmy z poplatkov už v roku 2015. Predpokladajú, že  suma 10,028 

€ na osobu a rok nebude postačovať na pokrytie nákladov za vývoz. Starosta obce sa prikláňal 

k názoru, aby poplatok sa prijal vo výške 10,028 € a aby sme občanov obce viac vyzývali 

k separácii, čím by sme dokázali vykryť náklady na vývoz TKO, keďže by ho bolo menej. 

Nakoniec poslanci schválil návrh VZN o miestnom poplatku za komunálny odpad a drobné 

stavebné odpady v sume 10,028 € na osobu a rok. 

 

Návrh na uznesenie č. 72: 

Poslanci OZ  schvaľujú VZN o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady. 

 

Hlasovanie:   za: 5 poslanci Ing. Jana Kandráčová, Ing. Dušan Matija, Vladimír 

Bača, Peter Kandráč, Ing. Marta Matiová 

proti : 0 poslancov 

 

K bodu 10: Návrh plánu kontrolnej činnosti na 1. polrok 2016. 

 

Starosta obce udelil slovo kontrolórke obce, ktorá predniesla návrh kontrolnej činnosti na 1. 

polrok 2016. 

  

Návrh na uznesenie č. 73: 

Poslanci OZ  schvaľujú návrh plánu kontrolnej činnosti na 1. polrok 2016. 

 

Hlasovanie:   za: 4 poslanci Ing. Jana Kandráčová, Ing. Dušan Matija, Vladimír 

Bača, Peter Kandráč 



proti : 0 poslancov 

zdržal sa : Ing. Marta Matiová 

 

K bodu 11: Rozpočtové opatrenia č. 7,8,9. 

Starosta obce udelil slovo Mgr. Márii Bujňákovej, ekonómke obce, ktorá poslancom 

vysvetlila dané rozpočtové opatrenia. Rozpočtové opatrenia sa týkali v prevažnej miere 

úpravy rozpočtu z cudzích zdrojov, kde boli upravené príjmy aj výdavky, čo sa týka 

financovania preneseného výkonu –ZŠ, ako aj refundácia miezd z projektov UPSVaR. 

Rozpočtové opatrenia č. 9 sa týkalo úpravy rozpočtu podľa skutočného napĺňania 

jednotlivých položiek.  

 

Návrh na uznesenie č. 74: 

Poslanci OZ  berú na vedomie rozpočtové opatrenie č.7 a rozpočtové opatrenie č. 8. 

 

Hlasovanie:   za: 5 poslanci Ing. Jana Kandráčová, Ing. Dušan Matija, Vladimír 

Bača, Peter Kandráč, Ing. Marta Matiová 

proti : 0 poslancov 

 

Návrh na uznesenie č. 75: 

Poslanci OZ  schvaľujú rozpočtové opatrenie č.9. 

 

Hlasovanie:   za: 5 poslanci Ing. Jana Kandráčová, Ing. Dušan Matija, Vladimír 

Bača, Peter Kandráč, Ing. Marta Matiová 

proti : 0 poslancov 

 

K bodu 12: Informácie ohľadom projektov na rok 2016. 

Starosta obce informoval poslancov OZ s plánom realizácie projektov pre rok 2016. Na 

predchádzajúcom zasadnutí poslanci OZ schválili prípravu projektov pre rok 2016. Starosta 

obce informoval poslancov OZ, že už vyšli niektoré výzvy a v blízkej dobe bude dané 

projekty realizovať. Projekt na údržbu miestnych komunikácií už bol vypracovaný 

v minulosti, takže ho môžeme použiť. 

 

Návrh na uznesenie č. 76: 

Poslanci OZ  berú na vedomie realizáciu projektov pre rok 2016. 



 

Hlasovanie:   za: 5 poslanci Ing. Jana Kandráčová, Ing. Dušan Matija, Vladimír 

Bača, Peter Kandráč, Ing. Marta Matiová 

proti : 0 poslancov 

 

 

K bodu 13: Príkaz na vykonanie inventarizácie. 

Starosta obce udelil príkaz na vykonanie inventarizácie majetku : 

 Zloženie ÚIK:   predseda   Ing. Jana Kandráčová   

          člen  Ing. Ján Štieber 

          člen   Vladimír Bača  

Zloženie DIK   :   predseda   Peter Kandráč 

                                     člen           Ing. Jozef Novysedlák 

                                     člen           Ing. Dušan Matija 

Návrh na uznesenie č. 77: 

Poslanci OZ  schvaľujú inventarizačné komisie. 

 

Hlasovanie:   za: 5 poslanci Ing. Jana Kandráčová, Ing. Dušan Matija, Vladimír 

Bača, Peter Kandráč, Ing. Marta Matiová 

proti : 0 poslancov 

 

 

K bodu 14: Schválenie odmien poslancom. 

Starosta obce predniesol návrh na vyplatenie odmien poslancom OZ vo výške schváleného 

rozpočtu. Poslankyňa Ing. Marta Matiová navrhla poslancom, aby sa vzdali svojich odmien. 

Poslanci s daným návrhom nesúhlasili. Taktiež starosta obce informoval poslancov OZ o tom, 

že chce vyplatiť odmeny aj zamestnancom v Základnej škole s materskou školou na úseku 

originálnych kompetencií, keďže na úseku preseného výkonu št. správy tieto odmeny boli 

zamestnancom poskytnuté. Poslanci OZ súhlasili s vyplatením odmien pre zamestnancov 

ZŠsMŠ na úseku originálnych kompetencií. 

 

Návrh na uznesenie č. 78: 



Poslanci OZ  schvaľujú vyplatenie odmien zamestnancom ZŠsMŠ na úseku originálnych 

kompetencií.. 

 

Hlasovanie:   za: 5 poslanci Ing. Jana Kandráčová, Ing. Dušan Matija, Vladimír 

Bača, Peter Kandráč, Ing. Marta Matiová 

proti : 0 poslancov 

 

Návrh na uznesenie č. 79: 

Poslanci OZ  schvaľujú vyplatenie odmien poslancom OZ. 

 

Hlasovanie:   za: 3 poslanci Ing. Jana Kandráčová, Ing. Dušan Matija, Vladimír Bača 

proti : 1 poslanec Ing. Marta Matiová 

zdržal sa: 1 poslanec  Peter Kandráč 

 

 

K bodu 15: Schválenie splnomocnenia pre obec Torysu vo veci verejného obstarávania 

k predmetu zákazky: ,,Služby v oblasti nakladania s komunálnymi odpadmi.“ 

 

Starosta obce oboznámil poslancov OZ , že nám končí zmluva v oblasti nakladania 

s komunálnym odpadom a keďže sme v Združení obcí pre separovaný zber Torysa, štatutárny 

zástupca obce Torysa zabezpečí proces verejného obstarávania, k čomu potrebuje súhlas 

jednotlivých obcí. Poslanci súhlasili, aby starosta obce Torysa zastupoval našu obec pri 

verejnom obstarávaní. 

Návrh na uznesenie č. 80: 

Poslanci OZ  schvaľujú splnomocnenie pre obec &Torysa, zastúpenú štatutárnym zástupcom, 

starostom obce Ing. Jozefom Stedinom, pre potreby zabezpečenia procesov verejného 

obstarávania k predmetu zákazky: ,,Služby v oblasti nakladania s komunálnymi odpadmi“, 

vyhlásenej vo Vestníku verejného obstarávania č. : 242/2015 zo dňa 08.12.2015 pod značkou 

23889 – MSS, v obciach Združenia obcí pre separovaný zber Torysa na roky 2016 – 2020 

v plnom rozsahu. 

 

Hlasovanie:   za: 5 poslanci Ing. Jana Kandráčová, Ing. Dušan Matija, Vladimír 

Bača, Peter Kandráč, Ing. Marta Matiová 

proti : 0  



K bodu 16: Diskusia 

V diskusii Ing. Marta Matiová upozornila na problém na dolnom konci obce pred domom č. 

187, kde nepostačuje svetlo verejného osvetlenia. Bolo by dobré osadiť ešte jeden stĺp.  

 

Návrh na uznesenie č. 81: 

Poslanci OZ berú na vedomie problém verejného osvetlenia pre domom č. 187. 

Hlasovanie:   za: 5 poslanci Ing. Jana Kandráčová, Ing. Dušan Matija, Vladimír 

Bača, Peter Kandráč, Ing. Marta Matiová 

proti : 0  

 

K bodu 17: Návrh na uznesenie. 

 

Mgr. Mária Bujňáková  predniesla návrhy na uznesenia podľa jednotlivých bodov. 

Hlasovanie:   za: 5 poslanci Ing. Jana Kandráčová, Ing. Dušan Matija, Vladimír Bača, 

Ing. Marta Matiová, Peter Kandráč 

Proti: 0 

 

K dobu 18: Záver. 

Starosta poďakoval všetkým za účasť a ukončil zasadnutie OZ. 

Zasadnutie OZ bolo ukončené o 21.00 h. 

 

 

Zapísal/(a): Mgr. Mária Buj ňáková  

.................................................... 

   Štefan Bujňák, starosta obce 

 

 

Overovatelia: 

Ing. Jana Kandráčová    .................................................... 

 

Vladimír Bača          .................................................... 

 


